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Protokół z posiedzenia 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy, 

w dniu 14 września 2015r. 

 

W posiedzeniu wzięli udział: 

1. Teresa Kołecka – przewodnicząca Komisji Budżetu 

2. Halina Dąbrowska – członek Komisji Budżetu 

3. Ewa Latoszek – wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu 

4. Agnieszka Walczak  - członek Komisji Budżetu 

5. Leszek Żebrowski – członek Komisji Budżetu 

oraz 

1. Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy Leszno 

2. Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy 

3. Marianna Malarowska – radna  

 

Pani Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 16.50. 

Powitała wszystkich przybyłych i odczytała porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Omówienie sprawozdania za I półrocze 2015r.  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Pani Teresa Kołecka  - Przewodnicząca Komisji poprosiła p. Skarbnik o krótkie omówienie 

sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że cześć opisowa sprawozdania jest 

bardzo szczegółowa, więc nie będzie omawiać dokładnie wszystkich pozycji. Poprosiła, żeby 

radni na bieżąco zadawali pytania, jeśli jakieś się nasuną. Zaznaczyła, że większość 

inwestycji jest realizowana w III i IV kwartale, gdyż w pierwszym półroczu zazwyczaj 

wykonywane są projekty i toczy się procedura wydawania pozwolenia na budowę.  

Dochody bieżące w I półroczu 2015r.  zostały wykonane w 53,98 % z czego dochody 

majątkowe w 64,26%, a dochody bieżące w 53,63% planu.  

Następnie szczegółowo omówiła dochody w poszczególnych działach i rozdziałach. 

Zaznaczyła, że na wysokie wykonanie dochodów wpłynęły w dużej mierze otrzymane zwroty 

ze środków europejskich za wykonane zadania z lat ubiegłych. Do budżetu gminy wpłynęły 

również niezaplanowane dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 

prawo własności, gdyż firma miała rozłożoną płatność na raty a wpłaciła całość kwoty w roku 

bieżącym. Dodatkowo udało się ściągnąć zaległości podatkowe na kwotę ok. 200 tys. zł.  

Pani Skarbnik zaznaczyła, że w niektórych pozycjach konieczne będzie wprowadzenie 

korekty planu dochodów, jednak korekty zostaną wprowadzone w IV kwartale.  

Powiedziała, że na chwilę obecną wiele zapisów sprawozdania jest nieaktualne, gdyż lipcu i 

sierpniu rozpoczęło się wiele inwestycji.  

Pani Teresa Kołecka zapytała, jak długo gmina czeka zanim wyśle upomnienie bądź tytuł 

wykonawczy do dłużnika,  który nie płaci podatku na czas.  

Pani Urszula Jeziorska – powiedziała, że upomnienia są wystawiane już po pierwszej 

niezapłaconej racie, natomiast tytuł wykonawczy jest wystawiany po upływie terminu 
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wskazanego w upomnieniu czyli w ciągu 7 dni od dnia otrzymania pisma. Powiedziała, że 

zazwyczaj procedura jest taka jak omówiona, jednak czasami panie w podatkach mają tak 

dużo pracy, że nie wyrabiają się z wysłaniem wszystkich upomnień.  

Następnie Pani Skarbnik przeszła do omawiania wydatków budżetu. Powiedziała, że wydatki 

w I półroczu 2015 roku zostały zrealizowane w 49,45% z czego plan wydatków bieżących 

został zrealizowany w 50,26% natomiast plan wydatków majątkowych został zrealizowany      

w 46,11 %.  

Pani Ewa Latoszek – zapytała, kiedy zostanie wybudowane oświetlenie na boisku w 

Zaborowie? Zapytała również na jaki zwrot ze środków unijnych możemy liczyć za budowę 

przedszkola w Zaborowie? Powiedziała, że konieczna jest rozbudowa szkoły, gdyż dzieci 

uczą się już we wszystkich możliwych salach, nawet w bibliotece. Niektórzy rodzice 

zabierają dzieci ze szkoły w Zaborowie i przenoszą je np. do Borzecina, bo w szkole nie ma 

kuchni i stołówki, żeby dzieci zjadły pełnowartościowy posiłek, gdy spędzają w szkole dużo 

czasu.  

Pani Urszula Jeziorska – powiedziała, że zawarto umowę na wykonanie projektu budowy 

punktów świetlnych na kwotę 4000 zł z terminem wykonania do 31 sierpnia br., więc 

zapewne dostaliśmy już dokumenty i po otrzymaniu pozwolenia na budowę nastąpi realizacja 

zadania.  Powiedziała, że pojawiła się szansa zwrotu części kosztów poniesionych na budowę 

przedszkola w Zaborowie, jednak na razie trudno mówić o kwotach. Przypomniała, że koszt 

budowy przedszkola to ok 4 mln . zł.  

Pani Ewa Latoszek – zapytała, kiedy zostanie wykonane ogrodzenie boiska sportowego w 

Zaborowie, bo Wójt obiecywał, że pieniądze zaoszczędzone na budowie trybun zostaną 

przeznaczone na budowę odgrodzenia, a jak na razie nic się tam nie dzieje.  

Pani Urszula Jeziorska – powiedziała, że została podpisana umowa na wykonanie tego 

ogrodzenia z terminem realizacji do dnia 18 września. Zapewniła, że w dniu jutrzejszym 

sprawdzi dlaczego zadanie to nie jest realizowane.  

Omawiając dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska p. Skarbnik powiedziała, 

że przejęcie Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji przez gminę było bardzo dobrą 

decyzją, gdyż regularne wpływy z opłat za wodę i ścieki znacznie zwiększyły płynność 

finansową budżetu gminy. Ponadto wykonywanych jest dużo zadań inwestycyjnych w tym 

zakresie od których odzyskujemy podatek VAT co pozwala na duże oszczędności i jeszcze 

większe inwestycje. Powiedziała, że do końca sierpnia wpływy z tytułu opłaty za ścieki były 

tak duże, że konieczna będzie korekta planu w ty zakresie. Stwierdziła, że ma to zapewne 

związek z suszą i z dużym zużyciem wody przez mieszkańców podłączonych do kanalizacji.  

Dyskutowano o zadaniach realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w roku bieżącym 

oraz o funduszu sołeckim na rok 2016. 

Poruszono temat przebudowy ul. Wiosennej w Zaborowie. Pani Skarbnik powiedziała, że 

pojawiły się informacje o naborze środków na budowę dróg, jednak jednym z warunków jest 

to, że zadanie ma być rozpoczęte i zakończone w ciągu roku. Rozmawiała z Wójtem na ten 

temat i wniosek na dofinansowanie zostanie zapewne złożony na II etap budowy ul. 

Wiosennej, gdyż jest realna szansa, że zadanie zostanie zrealizowane w ciągu roku, bo 

posiadamy całą dokumentację łącznie z pozwoleniem na budowę.  

Pani Skarbnik zaznaczyła, że nie ma zagrożenia wykonania któregokolwiek z zadań 

inwestycyjnych w roku bieżącym.  
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Ad. 4 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów.  

 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu o godzinie 18:45 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu 

 

/-/Teresa Kołecka 

 
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


